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جدایی مربی شیرازی
از تیم خوزستانی 

پیروانــی هم از جمع اســتقلال 
خوزســتان خداحافظــی کرد. به 
امیرحسین  ســه،  ورزش  گزارش 
پیروانی که طــی فصول اخیر در 
تیم هــای تراکتور، امیــد ایران و 
نفت تهران به عنوان دســتیار اول 
حضور داشــته، فصل گذشته در 
کادرفنی اســتقلال خوزســتان و 
یافت  حضور  پورموسوی  سیروس 
و در نهایت با ایــن تیم موفق به 

صعود به لیگ برتر شد.
اکنــون امــا بــا شکســت اخیر 

اســتقلال خوزســتان مقابل پیکان که باعث تداوم قعرنشینی این تیم شده، 
این مربی نیز در صحبتی شــفاهی و غیررســمی پایــان همکاری خود را با 

آبی ها اعلام کرده است.
این اتفاق در شــرایطی رقم خورده که نجفی به عنوان سرپرســت باشــگاه 
اســتقلال خوزستان بعد از استعفای شب گذشته سیروس پورموسوی آن را 
نپذیرفتــه و اعلام کرده بود این مربــی به کار خود در این تیم ادامه خواهد 
داد و باید دید با پایان تعطیلی 48 ســاعته تمرینات استقلال خوزستان، چه 

شرایطی شکل خواهد گرفت.

خودداری باشگاه استقلال
از اعلام رقم قراردادها

به گزارش تســنیم، در آخرین روزهای ســال 1400 بود که پذیره نویســی 
ســهام دو باشگاه اســتقلال و پرســپولیس در فرابورس انجام شد و پس از 
ســال ها حرف و حدیث، واگذاری استارت خورد و رسماً 10 درصد از سهام 
ســرخابی ها به هواداران این تیم فروخته شد؛ اتفاقی که امید می رفت باعث 
شــفافیت در دو باشــگاه پُر هوادار تهرانی شــود و الزامات بورس، ابهامات 
سرشار اســتقلال و پرســپولیس و اتفاقات آن را به »اتاق شیشه ای« وعده 
داده شــده تبدیل کند و تمام دخل و خرج سرخابی ها اعلام شده و به اطلاع 

سهام دارانش برسد.
در گام اول، فروش 10 درصد ســهام حدود 350 میلیارد تومان به حســاب 
هر یک از باشگاه های اســتقلال و پرسپولیس واریز کرد تا حداقل مشکلات 
یک ســال ونیم اخیر این دو باشگاه با تکیه بر همین منابع مالی جمع  و  جور 
شــود. هرچند آبی پوشان به طور کامل و ســرخ ها بخش اعظمی از این پول 
را خرج کرده اند، اما حداقل الزام بورس به انتشــار صورت های مالی، قرارداد 
بازیکنان و قراردادهای امضاشــده در هر یک از باشگاه ها، اطلاعات زیادی را 
از فرآیند اقدامات هر دو باشــگاه در اختیار هواداران قرار می داد؛ موضوعی 
که به نظر می رسد در چند ماه اخیر بنا به دلایل نامعلوم در باشگاه استقلال 

کم رنگ شده است.
در حالی که فصل نقل و انتقالات لیگ برتر در تاریخ 8 شــهریورماه به پایان 
رســیده، باشگاه اســتقلال برخلاف رقیب خود هنوز ارقام قرارداد بازیکنان 
و کادرفنی برای فصل جدید را منتشــر نکرده کــه دلیل این موضوع هنوز 
مشخص نیســت. ضمن اینکه رقم قرارداد روی پیراهن استقلال هم اگرچه 

اعلام شــده، اما به صورت رسمی روی سایت بارگذاری نشده است.
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سرمربی انگلیس:

این جام جهانی فاجعه است!
گرت ســاوت گیت، ســرمربی تیم 
انگلیس، درســتی و سلامت  ملی 
ورزشــی رقابت های جــام جهانی 

2030 را زیر سؤال برد.
بــه گــزارش ورزش ســه، فیفــا 
روز چهارشــنبه اعــلام کــرد که 
و  پرتغال  اســپانیا،  ســه کشــور 
مراکــش بــه صــورت مشــترک 
میزبان بیســت وچهارمین دوره از 
ســال  در  جهانی  جام  رقابت های 

2030 خواهند بود. 
این در حالی اســت که سه دیدار 
اول قرار است به مناسبت صدمین 
ســالگرد برگزاری رقابت های جام 
اروگوئه،  در ســه کشــور  جهانی 
آرژانتین و پاراگونه برگزار شــود و 
این تصمیم واکنش های بســیاری 

را به همراه داشت. 
برای مثال تیمی که به اندازه کافی 
آرژانتین  با  که  باشــد  بدشــانس 
هم گروه شــود، باید در این کشور 
به مصاف این تیم برود و یک هفته 
بعد به مراکش سفر کند و مسیری 
چند هزار کیلومتری را طی کند تا 

بازی بعدی را برگزار کند. 
ســاوت گیت روز پنجشنبه درباره 
این تصمیم بــه خبرنگاران گفت: 
»مشــکل بزرگ من این است که 
به درســتی و سلامت ورزشی این 
شــرایط و این رقابت شــک دارم. 
سه بازی قرار اســت در آمریکای 
جنوبی برگزار شــود و سپس این 
تیم ها به ســمت دیگــر جهان با 
ناحیه زمانی متفاوتی سفر کنند؛ 

این اتفاقی است که تا حدودی در 
آخرین جام ملت های اروپا هم رخ 
داد، اما این وضعیت کمی متفاوت 

به نظر می رســد و شرایط 
برای هر  را  متفاوتــی 
تیــم ایجــاد خواهد 
بایــد بگویم  کــرد؛ 
که بــا توجه به این 
وضعیــت، من اصلًا 
تصمیم  این  موافق 

نیستیم. 
باید ایــن موضوع 
را در نظر داشــته 
باشــید که به طور 

مثــال بــازی برابــر آرژانتین در 
بوینس آیرس کار آســانی نیست؛ 
تفاوت زیادی بین بازی مقابل این 
تیم در کشــور خــودش و در این 
شــهر با بازی برابر آنها در 
وجود  کازابلانکا 

دارد«.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
لیگ دســته اول فوتبال ایــران در ســال های اخیر دچار 
اتفاقات عجیبی شــده؛ اتفاقاتی که کیفیت و حتی ماهیت 
مسابقات را زیر سؤال برده. ناراحت کننده ترین مسئله ای که 
خیلی توی ذوق می زند، وضعیت اسف بار مالی و ساختاری 
برخی تیم هاســت. از اواسط دهه 90 شمسی و با نابسامانی 
وضــع اقتصادی کشــور، دیگر نمی توان به آن شــکلی که 
پیشتر شــاهد بودیم، تیم داری کرد؛ بنابراین هرساله شاهد 
حضور تیم هایی هســتیم که بدهی مالی زیادی دارند و در 

هزینه های جاری خود نیز می مانند. 
برخی از این تیم ها ممکن اســت نتوانند فصل را به پایان 
برســانند و یا اگر هم با هر ســختی و بیچارگی فصل را به 
پایان بردند، مجبورند بالاخره امتیازشان را بفروشند که در 
این میان نیز برخی افراد سودجو که با اهدافی غیرورزشی 
وارد فوتبال شــده اند، می توانند پول بی زحمتی را به جیب 

زده و روح ورزش را خدشه دار کنند.
به هرحال وجود چنین تیم هایی باعث می شــود تا فرصت 
برای برخی تیم های دیگر فراهم شود؛ به همین علت است 
که در ســال های اخیر، چندین تیم به صورت غیرفوتبالی، 
یعنــی با خرید امتیاز تیمی دیگر، راهی لیگ دســته اول 
فوتبال کشور شده اند؛ اتفاقی که خدا را شکر، تاکنون برای 

لیگ برترمان رخ نداده!
در همین شهر خودمان طی سال های اخیر، سه تیم امتیاز 
لیگ یک خود را به شهرهای دیگر واگذار کرده اند و دو تیم 
هم با خرید امتیاز تیم های دیگر، راهی لیگ یک شده اند.

در سال 94 بود که بهمن شیراز با یک ترکیب کاملًا بومی 
توانست به لیگ دســته اول فوتبال کشور صعود کند، اما 

امتیازش را به خونه به خونه بابل واگذار کردند.
در سال 97 برق جدید شیراز که یک سال قبل تر توانسته 

بود به صورت فوتبالی به لیگ یک صعود کند، قید تیم داری 
را زد و امتیازش را به دیگر تیم شــیرازی یعنی قشــقایی 

واگذار کرد.
قشقایی چند سالی در لیگ یک خوش درخشید، اما بالاخره 
مالــک این تیم نیز قیــد تیــم داری را زد و امتیازش را به 

چادرملوی اردکان یزد واگذار کرد.
و بالاخره در تابســتان ســال جاری، تیمی به نام شهر راز 
شــیراز تأســیس شــد و امتیاز تیم لیگ یکی آرمان گهر 

سیرجان را خرید.
امروز دو تیم از بین نام هایی که از آنها یاد شد به مصاف هم 
خواهند رفت؛ یعنی تیم هایی که با خرید امتیاز راهی لیگ 

یک شده اند: شهر راز شیراز و چادرملوی اردکان.
اتفاقاً هر دو تیم هم نتایج خوبی در رقابت ها کسب کرده اند؛ 
شــهر راز پس از 5 بازی هنوز شکستی در کارنامه ندارد و 
چادرملو هم به رغم ثبت یک شکســت، توانسته 10 امتیاز 

جمع کند و بالاتر از شهر راز بایستد.
تیم ســعید اخباری هفته گذشته شکست تلخی را در خانه 
مقابل خیبر خرم آباد متحمل شد، اما تیم ستار زارع موفق 
شد مس سونگون صدرنشین را در خانه اش شکست دهد و 
اهالی فوتبال شیراز را شگفت زده کند. حالا عملکرد شهر راز 
کاملًا قابل قبول است و امیدواری های زیادی نسبت به آینده 

این تیم خصوصی وجود دارد.
ســتار در خصوص عملکرد تیمش در هفته های گذشــته 
می گوید: خدا را شــکر می کنــم که توانســتیم در زمینه 
نتیجه گیری تا حدودی دل هواداران را به دســت بیاوریم. 
مجموعه ای را توانســته ایم جمع کنیم که همگی علاوه بر 
بــار فنی بالا، اخلاق مدار هم هســتند و بــا توجه به اینکه 
بازیکنانی را بــه خدمت گرفته ایم که تجربه خوبی در لیگ 

یک دارند، امیدوار هســتیم که فصل خوبی را در کنار هم 
داشته باشیم.

سرمربی شهر راز درباره میزان استقبال هواداران از بازی های 
این تیم گفت: ما کانون هواداران را تشکیل داده ایم و شاهد 

استقبال خوبی هم بوده ایم. 
هواداران فوتبال شیراز و به خصوص برقی ها، همیشه خیلی 
به من لطف داشــته اند؛ دوست هم داشــتیم که از نام برق 
شیراز استفاده کنیم، اما می دانید که این نام از سال ها پیش 
دچار مشکلات عدیده ای شده و کارمان برای استفاده از نام 

برق خیلی سخت شده است. 
زارع افزود: هواداران خیلی علاقه مند هســتند که بتوانیم از 
نام برق استفاده کنیم و اقداماتی هم انجام دادیم، اما همین 
چند هفته پیش، مجدداً یک شــکایت از فیفا به دســتمان 
رســید که کار را ســخت تر کرد. امیدواریم شرایط طوری 
پیش برود کــه دوباره بتوانیم این نــام را زنده کنیم؛ باید 

فکری اساسی برای احیای برق شیراز صورت گیرد.
امروز از ســاعت 17 در ورزشــگاه حافظیه، تیم های سوم و 
چهارم جدول بــه مصاف هم خواهند رفت. شــهر راز این 
شــانس را دارد که با کسب پیروزی، حداقل یک یا حداکثر 

دو پله در جدول صعود کند. 
در دو دیدار دیگر امروز، تیم های شهرداری آستارا و داماش 
گیلان، داربی گیلان را در آستارا برگزار خواهند کرد و تیم 
استقلال آبی پوش ملاثانی نیز نبرد حساسی را با نفت و گاز 

گچساران خواهد داشت.
پنج بازی دیگر این هفته فردا)یکشــنبه( برگزار می شود و 
در آخرین بازی هفته ششم، عصر روز دوشنبه، فجر شهید 
سپاسی در ورزشگاه حافظیه به مصاف خوشه طلایی ساوه 

خواهد رفت.

تقابل تیم های پرسپولیس تهران و گل گهر سیرجان با حضور 
تماشــاگران قرار اســت به انجام برســد. به گــزارش فوتبال 
360، مسئولان شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی در 
شــرایطی که فصل جدید لیگ برتر فوتبال ایران از راه رسید، 
تصمیم به آغاز پروژه بازسازی ورزشگاه آزادی گرفتند و همین 
مسئله باعث شد تا ورود تماشــاگران به این ورزشگاه ممنوع 
شــود؛ آن هم در حالی که از ابتدای لیگ بیست وسوم، استقلال 
در مقابــل تیم های ملوان بندرانزلی و اســتقلال خوزســتان 
و پرســپولیس برابر آلومینیــوم اراک و ذوب آهن اصفهان در 
ورزشــگاه آزادی مسابقات خود را برگزار کرده اند، اما خبری از 

حضور تماشاگران نبوده است.
تیــم ملی ایران هم در این فاصلــه مقابل تیم ملی آنگولا قرار 
گرفت که این دیدار هم بدون حضور تماشــاگران برگزار شد. 

در هفته اخیر، طلســم عدم حضور تماشــاگران در ورزشگاه آزادی با 
برگزاری تقابل تیم های نساجی ایران و الهلال عربستان شکسته شد و 
با توجه به الزامات کنفدراســیون فوتبال آسیا، زنان هم در این مسابقه 

در ورزشگاه حضور داشتند. حالا با توجه به از سرگیری مسابقات لیگ 
برتر، قرار است تماشاگران در ورزشگاه آزادی تهران در جریان برگزاری 

رقابت های لیگ بیست وسوم هم حضور پیدا کنند.
*زنان پرسپولیسی بعد از 393 روز به ورزشگاه آزادی می روند!

مسئولان فدراسیون فوتبال در طول ماه های گذشته در تلاش 
بودند تا بتوانند مجوز حضور زنان در ورزشــگاه ها را به  دست 
آورند که در شهرهای مختلف از جمله اراک، قزوین و سیرجان، 
زنان به ورزشگاه ها رفتند. هواداران در تهران چشم انتظار صدور 
مجوز بودند که ســرانجام این مجوز صادر شد و دیدار تیم های 
پرســپولیس و گل گهر سیرجان در حالی قرار است انجام شود 
که زنان علاقه مند به تیم پرســپولیس هم می توانند از سامانه 

بلیت فروشی برای حضور در ورزشگاه بلیت تهیه کنند.
2500 بلیت قرار است به زنان علاقه مند به پرسپولیس فروخته 
شــود؛ البته که احتمالًا این ظرفیت به سرعت تکمیل خواهد 
شد و گفته می شود که در صورت فروش 2500 بلیت، سهمیه 
اختصاص یافته به زنان در ورزشگاه آزادی افزایش پیدا می کند. 
جالب آنکه آخرین  بار هواداران زن علاقه مند به پرســپولیس 
در هفته ششــم فصل گذشته لیگ برتر در ورزشگاه آزادی حضور پیدا 
کردند و حالا بعد از 393 روز مجدداً آنها فرصت حضور در ورزشــگاه 

را به  دست آورده اند.

میثم محجوبی
ورزشی نویس

ناکامیکشتیگیران
ناشیازتصمیماتعجیب

در کشــوری که مهد کشتی و معدن کشــتی گیر است، چرا باید در 
فاصله زمانی بســیار کم از یک کشــتی گیر در هر دو میدان بزرگ 

جهانی و آسیایی استفاده شود؟
حتــی اگر فاصله زمانی هم کم نبود، باز هم اســتفاده از یک نفر و 
میدان ندادن به شــخصی دیگر، کاملاً غیرحرفه ای بود و نشــان از 

عدم آینده نگری تصمیم گیرندگان داشت.
اما چرا چنین تصمیماتی گرفته می شود؟ 

 گاهی مجبوریــم بدبینانه قضاوت کنیم؛ یعنــی تصمیم گیرندگان، 
مجبورمــان می کننــد بدبین باشــیم؛ ناچار می شــویم بــه این فکر 
کنیم که مســئولان فدراسیون برای بهره مند شدن از جوایز، هول 
می شوند و هرگز حاضر نیستند شانس امتحان را به کسی جز همان 

نفر اول هر وزن بدهد.
امســال قانــون عجیبــی تصویب شــد که براســاس آن، رؤســای 
فدراسیون ها معادل مدال آوران جایزه دریافت کنند! قانونی که از 
ریشــه اشکال دارد و معلوم نیست چه کسانی و با چه اهدافی آن 

را تصویب کرده اند، اما یکی از عواقب این قانون را ذکر کردیم.
حضور ستاره ای همچون رحمان عموزاد در بازی های آسیایی آن هم 
تنها چند روز پس از ناکامی در مســابقات جهانی، باعث می شود که 
یک رحمان بی انگیزه را در فینال شاهد باشیم؛ کسی که حریفان را 
در هر میدانی می ترساند، این بار برابر نماینده مغولستان با نتیجه 
حیرت انگیز 11 بر 1 بازنده شــد و ناکامی دوم را هم طی چند روز 

در کارنامه اش ثبت کرد.
قطعاً عوامل زیادی در هر ناکامی مؤثر هستند و البته نمونه مخالف 
این فرضیه هم در مســابقات کشتی فرنگی شاهد بودیم که امیر 
میرزازاده به فاصله بســیار کم هم توانست مدال طلای مسابقات 
جهانــی را به دســت بیاورد و هــم قهرمان بازی های آســیایی لقب 

بگیرد.
امــا حتی نتیجــه مثبت نیــز نباید صورت مســئله ها را پــاک کند؛ 
تصمیمی که در خصوص جوایز رؤســای فدراسیون ها گرفته شده 
به همان میزان اشــتباه است که استفاده متوالی از یک نفر در دو 

رویداد بزرگ بین المللی.
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دختر فسایی و کسب دومین دختر فسایی و کسب دومین 
مدال در بازی های آسیاییمدال در بازی های آسیایی

سعیده جعفری، ورزشکار اســتان فارس در ترکیب تیم 
ملی کبدی بانوان در پایان رقابت های هانگژو توانست به 

مدال برنز رقابت ها دست پیدا کند.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش 
و جوانان فــارس، تیم ملی کبدی بانوان کشــورمان از 
ســاعت 10:20 صبح جمعه به وقــت محلی  در  مرحله 

نیمه نهایی به مصاف چین تایپه رفت.
چین تایپه از همان ابتدای مسابقه اختلاف امتیاز خوبی 
را با ایران ایجاد کرد و تا پایان مســابقه توانست همین  

روند را حفظ کند.
بعد از ثبت نتیجه 18-10 به ســود چین تایپه در پایان  
نیمه نخست، ملی پوشــان کبدی ایران سعی در جبران 
امتیازات از دست رفته در  نیمه دوم  داشتند که این اتفاق 
رخ نــداد و در نهایت ایران بــا نتیجه 35-24 بازی را به 

حریف خود واگذار کرد.
بدین   ترتیب  سعیده جعفری ورزشکار استان فارس که در 
ترکیــب تیم ملی  کبدی بانوان ایران که در دوره قبلی به 
مدال طلای بازی های آسیایی جاکارتا دست یافته بود، با 

کسب مدال برنز به کار خود در هانگژو پایان داد.
تیم هــای چین تایپه و هند به فینال راه یافتند و ایران و  

نپال صاحب مدال برنز مشترک شدند.

سرمربی تیم ملی فوتسال:

شایسته ها بازی می کنند

وحید شمسایی معتقد است حضور مربیان بزرگ سطح 
دنیا در آســیا باعث رشــد فوتسال آســیا شده است. به 
گزارش ورزش ســه، نشست خبری رقابت های مقدماتی 
فوتســال جام ملت های آسیا از گروه C این رقابت ها که 
قرار است از شنبه به میزبانی بیشکک قرقیزستان برگزار 
شود، صبح دیروز جمعه با حضور سرمربیان 4 تیم حاضر 

در این رقابت ها برگزار شد.
بر همین اســاس وحید شمســایی، ســرمربی تیم ملی 
فوتسال ایران در آغاز صحبت های خود عنوان کرد: برای 
دومین بار اســت که همراه تیم ملی بــرای رقابت های 
مقدماتی جام ملت های آسیا به قرقیزستان می آیم؛ فکر 
می کنم این یک کار خوب از سوی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا هست که به همه کشورهای عضو شانس میزبانی را 
می دهد. ما نیز از یک سال و نیم پیش برنامه خود را آغاز 
کرده ایم و تا جام جهانی آن را پیش خواهیم برد، ضمن 
اینکه خوشــحالم که در این رقابت ها دوباره دوستانم را 
می بینم، دوباره در کنار هم هســتیم و از بازی کردن در 

کنار هم لذت می بریم.
سرمربی تیم ملی فوتســال ایران تأکید کرد: ما به همه 
تیم ها و حریفان خود احترام می گذاریم؛ آمدیم اینجا تا 
فوتسال بازی کنیم و قوی و مقتدر باشیم، بنابراین برای 
مــا فرقی نمی کند که در بازی هــای پیش رو چه تیمی 
حریف ماســت.؛ دوســت داریم در رقابت های مقدماتی 
جام ملت های آســیا به بهترین شکل ممکن از عملکرد 

بازیکنان خود راضی باشیم.
شمســایی در واکنش به اینکه پیش از این تیم ملی در 
رقابت های کافا شرکت کرده بود یادآور شد: آن تیم زیر 
23 ســال ما بود که عنوان قهرمانی را به دست آورد که  
اتفاقاً دو سه نفر از آن تیم هم کنار ما هستند تا صاحب 
تجربه بشــوند؛ آنها خوب می دانند که کســانی که لایق 

باشند، می توانند در تیم ملی بازی کنند.
وی در پایان گفت: رقابت های فوتســال امسال در آسیا 
رشد بسیار زیادی داشــته که این موضوع هم به خاطر 
حضور مربیان بزرگ ســطح دنیا هســت که به آســیا 
آمده انــد؛ هــر تیمی از آســیا در جام جهانی باشــد ما 

خوشحال می شویم.
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